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Co naprawdę dzieje się na granicy Polski z Białorusią? To
pytanie nurtuje wielu ludzi w naszym kraju bowiem od początku
kryzysu z imigrantami do strefy przygranicznej nie wpuszczane
są żadne media. Jedyne informacje, które docierają do opinii
społecznej  pochodzą  z  oficjalnych  komunikatów  MON,  policji
oraz  Straży  Granicznej.  Bazuje  na  nich  nawet  reżimowa
telewizja, której kamery również nie dotarły do najgorętszej
strefy starć.
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